
  
Protokół nr XXI/2020 

z XXI  Sesji Rady Miasta Wisła  w dniu 25 sierpnia 2020  roku 
 
Obrady rozpoczęto 25 sierpnia 2020 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 19:30 tego samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 
Obecni: 
Roman Cieślar 
Stanisław Cieślar 
Barbara Kedzior 
Alicja Pilch 
Tadeusz Pilch 
Piotr Pinkas 
Janusz Podżorski 
Jan Szalbot 
Andrzej Szalbót 
Bronisław Szalbót 
Sławomir Wantulok 
Mirosław Wójcik 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności jej obrad 
 
Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski  rozpoczął obrady XXI  Nadzwyczajnej Sesji 
Rady Miasta Wisła, powitał radnych, przewodniczących zarządów, burmistrza, sekretarza, skarbnika, 
wszystkich pracowników urzędu, zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdził 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał i decyzji, następnie poprosił 
o wprowadzenie do porządku obrad punktu wolne wnioski i zapytania, na co burmistrz wyraził zgodę. 
 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
2. Podjęcie następujących uchwał: 
 
a) zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła 
 
Skarbnik poinformował, że chodzi o wydłużenie o rok realizacji zadania- "aktualizacja miejscowych 
planów zagospodarowania przestrzennego" i wydłużenie o jeden rok realizacji przedsięwzięcia -  
"zimowe utrzymanie dróg na obszarze miasta". Przystąpiono do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, Janusz 
Podżorski, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jan Szalbot 
BRAK GŁOSU (3) 
Zdzisław Pilch, Piotr Polok, Rafał Skurzok 
 
Uchwała nr XXI/291/2020 stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
 
b) zmieniająca budżet Miasta Wisła na rok 2020 
 
Skarbnik poinformował, że proponowane zmiany nie powodują zmiany deficytu budżetowego w tym 
roku, niemniej po stronie wydatków i dochodów proponuje się zwiększenie kwoty o ponad 300tyś 
złotych, a najistotniejsze kwestie to:  wprowadzenie dotacji w kwocie 70tyś złotych od Powiatu 
Cieszyńskiego na przeprowadzenie  niezbędnych prac remontowych na mostach w ciągu dróg 
powiatowych, zwiększenie planu wydatków na wymianę kotła CO i ciepłej wody użytkowej w ZSP1 
w Głębcach- kwota 100tyś złotych, konieczne jest również zapewnienie środków na wymianę kotłów 
CO w Domu Zdrojowym- kwota 100tyś złotych, modernizacja mostów gminnych- nad potokiem 
Malinka zgodnie z decyzją Państwowego Inspektora Nadzoru Budowlanego.  Dodatkowo 
poinformował, że finansowanie tych zadań opiera się na ograniczeniu innych wydatków i proponuje 
się przesunięcia w kategorii przychodów. Następnie radni zadawali pytania a odpowiedzi udzielał 
burmistrz.  
 
 
Głosowano w sprawie: 
zmieniająca budżet Miasta Wisła na rok 2020.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, 
Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Alicja Pilch 
NIEOBECNI (3) 
Zdzisław Pilch, Piotr Polok, Rafał Skurzok 
 
 
Uchwała nr XXI/292/2020 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
c) zmieniająca Uchwałę Nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 r. w sprawie 
określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru opłaty miejscowej 
w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso w opłacie 
miejscowej 
 
Skarbnik poinformował, że zmiana dotyczy inkasentów opłaty miejscowej. 
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Głosowano w sprawie: 
zmieniająca Uchwałę Nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 r. w sprawie 
określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru opłaty miejscowej 
w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso w opłacie 
miejscowej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, Janusz 
Podżorski, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (3) 
Zdzisław Pilch, Piotr Polok, Rafał Skurzok 
 
Uchwała nr XXI/293/2020 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
 
d) zmieniająca uchwałę nr XXIII/166/04 Rady Miasta Wisła z dnia 24 czerwca 2004 r. w sprawie 
ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych w mieście Wiśle 
 
Skarbnik omówił uchwałę, poinformował, że stawki się nie zmieniły, chodzi tylko o sformułowanie 
zapisów. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmieniająca uchwałę nr XXIII/166/04 Rady Miasta Wisła z dnia 24 czerwca 2004 r. w sprawie 
ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych w mieście Wiśle.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, Janusz 
Podżorski, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
NIEOBECENI (3) 
Zdzisław Pilch, Piotr Polok, Rafał Skurzok 
Uchwała nr XXI/294/2020 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
 
 
e) zmieniająca Uchwałę Nr XVII/242/2012 Rady Miasta Wisła z dnia 26 kwietnia 2012 r. w sprawie 
wprowadzenia opłaty prolongacyjnej 
 
Skarbnik omówił uchwałę i przystąpiono do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmieniająca Uchwałę Nr XVII/242/2012 Rady Miasta Wisła z dnia 26 kwietnia 2012 r. w sprawie 
wprowadzenia opłaty prolongacyjnej.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, Janusz 
Podżorski, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jan Szalbot 
NIEOBECNI (3) 
Zdzisław Pilch, Piotr Polok, Rafał Skurzok 
 
Uchwała nr XXI/295/2020 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
 
f) w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z infrastruktury sportowo- rekreacyjnej ośrodka 
„Jonidło” w Wiśle 
 
Projekt uchwały omówił burmistrz, poinformował, że regulamin ma uregulować ruch na terenie 
ośrodka Jonidło. Następnie radni zadawali pytania a odpowiedzi udzielał burmistrz. 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z infrastruktury sportowo- rekreacyjnej ośrodka „Jonidło” 
w Wiśle.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, Janusz 
Podżorski, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
PRZECIW (1) 
Jan Szalbot 
NIEOBECNI (3) 
Zdzisław Pilch, Piotr Polok, Rafał Skurzok 
 
Uchwała nr XXI/296/2020 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Radny Jan Szalbot poprosił  o wykreślenie z regulaminu taksówek obowiązku noszenia białych 
koszul. Burmistrz odparł, że zostanie  przygotowana zmiana regulaminu taksówek.  
 
 
g) zmieniającą Uchwałę Budżetową na rok 2020 
 
Projekt uchwały omówił skarbnik. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmieniającą Uchwałę Budżetową na rok 2020.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Jan 
Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Tadeusz Pilch 
NIEOBECNI (3) 
Zdzisław Pilch, Piotr Polok, Rafał Skurzok 
 
 
Uchwała nr XXI/297/2020 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
h) w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Katowicach w związku z realizacją przedsięwzięcia "Poprawa efektywności energetycznej 
w komunalnych budynkach mieszkalnych na terenie Gminy Wisła" 
 
Projekt uchwały omówił burmistrz. Przystąpiono do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Katowicach w związku z realizacją przedsięwzięcia "Poprawa efektywności energetycznej 
w komunalnych budynkach mieszkalnych na terenie Gminy Wisła".  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, Janusz 
Podżorski, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (3) 
Zdzisław Pilch, Piotr Polok, Rafał Skurzok 
 
Uchwała nr XXI/298/2020 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
 
i) w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę Wojewody Śląskiego na uchwałę Nr XII/189/2019 
Rady Miasta Wisła z dnia 28 listopada 2019 r. zmieniającą uchwałę nr XXIII/166/04 Rady Miasta 
Wisła z dnia 24 czerwca 2004 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 
drogowego dróg gminnych w mieście Wiśle 
 
Projekt uchwały omówił Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Radny Mirosław 
Wójcik oraz Sekretarz.  
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę Wojewody Śląskiego na uchwałę Nr XII/189/2019 Rady 
Miasta Wisła z dnia 28 listopada 2019 r. zmieniającą uchwałę nr XXIII/166/04 Rady Miasta Wisła 
z dnia 24 czerwca 2004 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 
dróg gminnych w mieście Wiśle.  
 
Wyniki głosowania 
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ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, Janusz 
Podżorski, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót,Jan Szalbot Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (3) 
Zdzisław Pilch, Piotr Polok, Rafał Skurzok,  
 
Uchwała nr XXI/299/2020 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
j) w sprawie zgłoszenia kandydata na stanowisko pozaetatowego członka Kolegium Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Katowicach 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zgłoszenia kandydata na stanowisko pozaetatowego członka Kolegium Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Katowicach.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, Janusz 
Podżorski, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Bronisław Szalbót 
NIEOBECNI (3) 
Zdzisław Pilch, Piotr Polok, Rafał Skurzok 
 
Uchwała nr XXI/300/2020 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
 
3. Inwestycje realizowane na terenie Wisły przez podmioty inne niż Gmina Wisła, ze szczególnym 
uwzględnieniem remontu drogi wojewódzkiej 941 oraz remontu drogi powiatowej do Czarnego, 
a także związanych z rozwojem bazy noclegowej – informacja i dyskusja 
 
Burmistrz podziękował za  nieplanowaną sesje, ale jest to związane z   remontem drogi 941, 
z remontem  ulicy Czarne oraz  inwestycją i zabudową ulicy Bukowej. 
Następnie burmistrz powitał przedstawicieli dróg wojewódzkich w Katowicach-   zastępcę  dyrektora 
do spraw inwestycji kluczowych Pana Jarosława Kalinika i  Pana Lesława Dworzyńskiego, który 
prowadzi całą  obsługę inwestycji ze strony ZDW i poprosił o omówienie inwestycji. Głos zabrali Pan  
Kalinik oraz Pan Dworzyński, którzy wyjaśnili wszystkie wątpliwości i omówili problemy napotkane  
podczas realizacji inwestycji oraz zastosowane technologie.   Panowie poinformowali, że wykonawca 
podtrzymuje termin zakończenia inwestycji   do listopada przyszłego roku i  wyjaśnili, że na końcowy 
termin będzie mieć wpływ pogoda i COVID -  19. Zapewnili, że w okresie zimowym zostanie 
przywrócony ruch w obu kierunkach.Na koniec radni zadawali pytania. 
PRZERWA W OBRADACH 
Przewodniczący wznowił obrady XXI Sesji Rady Miasta Wisła i oddał głos  burmistrzowi. Burmistrz  
powitał zaproszonych gości, przedstawił inwestora z ulicy Bukowej Prezesa Zarządu Spółki Dariusza 
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Surynta. Pan Surynt serdecznie podziękował za zaproszenie na Sesje i przedstawił Pana Marcina 
Kucharskiego - Architekta, Państwa Piotra i Karinę Poloczek-wspólników w przedsięwzięciu, 
Andrzeja Posiłowskiego- Dyrektora Budowy i Pana Paolo Silwa- członka  zarządu. Następnie prezes 
przedstawił w formie multimedialnej działania grupy Górskie Resorty i ich dotychczasowe 
inwestycje.  Poinformował, że Cristal Mountain będzie najbardziej prestiżowym ze wszystkich ich 
obiektów, budowa zakończy się końcem tego roku, a zostanie uruchomiony na ferie przyszłego roku. 
Prezes omówił inwestycje powstającą w Wiśle, zapewnił, że spółka chce współpracować z miastem, 
między innymi udostępniając basen dla wiślańskich dzieci. Powiedział, że na dzień dzisiejszy są jedną 
z dwóch największych grup hotelowych w Polsce, która jest firmą w 100% polską. 
Następnie burmistrz odniósł się do planów zagospodarowania przestrzennego na terenie Góry i ulicy 
Bukowej i poprosił  Kierownik Referatu  Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości o przedstawienie 
historii zmiany  planów.  Pani kierownik poinformowała, że pierwsze  plany zagospodarowania 
przestrzennego  na terenie gminy Wisła  z 1964 roku  określały teren zbocza Bukowej jako tereny 
przeznaczone pod usługi turystyczne.  Obecny plan zagospodarowania przestrzennego na Bukowej 
mówi, że mamy tereny zabudowy budynków wczasowych i pensjonatowych i na tej podstawie 
w 2018 roku Starosta Cieszyński wydał pierwsze pozwolenie na budowę, która jest obecnie 
w realizacji. Opracowanie, które aktualnie jest prowadzone czyli zmiana miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obejmująca  tą prowadzoną inwestycje polega tylko na zmianach 
kosmetycznych. Plan jest zmieniany po to, aby projekt, który jest obecnie realizowany miał większe 
możliwości komunikacji. 
W następnej kolejności  burmistrz oznajmił, że poprosił o omówienie historii planów 
zagospodarowania przestrzennego  i przeznaczenia terenów ponieważ  słyszał wiele głosów 
zarzucających mu  personalnie jako  burmistrzowi podjęcie decyzji o budowie hotelu i zniszczeniu 
ulicy i góry Bukowej oraz powierzchni zalesionej, która nigdy nie była lasem. Burmistrz zaznaczył, że 
procedura pozwolenia na budowę była procedowana na podstawie planu z 2014 roku, a więc planu 
który miał możliwość uchwalania jako radny a nie jako burmistrz.  Obiekt powstaje na konkretnych 
dokumentach, pozwoleniach. Procedowany plan zagospodarowania przestrzennego ma się nijak do 
tego czy hotel miał powstać czy nie. 
Kolejno głos zabrał członek zarządu spółki , który opowiedział o całym procesie inwestycyjnym. 
Wyjaśnił, że wniosek o zmianę planu spółka złożyła tylko dlatego,  aby nieco poszerzyć wjazd do 
hotelu. Następnie dodał, że dokonali   analizy historycznej  zalesienia Góry Bukowej  (przedstawił 
zdjęcia sprzed wojny jak i z lat 70tych) i  na Bukowej  nigdy nie było lasu. W następnej kolejności 
architekt obiektu oznajmił, że pracownia projektowa  przystępując do inwestycji projektu analizuje  
wszelkie zagrożenia zarówno planistyczne, administracyjne i infrastrukturalne jakie się mogą pojawić. 
W związku z tym były czynione szerokie konsultacje z burmistrzem, starostą cieszyńskim 
i naczelnikiem wydziału architektury starostwa chcąc mieć pewność, że  pomysł na inwestycje jest 
zgodny z wszystkimi przepisami prawa miejscowego. Następnie prezes spółki poinformował, że 
w trakcie prowadzenia inwestycji poznali Państwa Poloczków i zrodziła się koncepcja realizacji 
drugiej inwestycji, ale przez inną spółkę niż w Crystalu, w tej spółce partnerami są państwo Poloczek.  
Ten pomysł zrodził sporo kontrowersji i dlatego   poprosił Poloczków o omówienie historii góry 
Bukowej. Prezes oznajmił, żę burmistrz zasugerował zmniejszenie skali tego przedsięwzięcia na co 
spółka się zgodziła. Dal inwestora była zaskoczeniem ta nie fajna atmosfera wokół inwestycji 
prowadzonej wspólnie z mieszkańcami Wisły- z Państwem Poloczek, i dlatego oddał głos państwu 
Poloczek. 
W następnej kolejności Państwo Karina i Piotr Poloczek przedstawili historię terenu Góry Bukowej. 
Następnie burmistrz poinformował, że firma Cristal wyremontowała na swój koszt domki na Kopydle, 
które zabezpieczają mieszkania dla dwóch osób. Burmistrz oznajmił, że przy wszystkich inwestycjach 
wykonanych na ulicy Bukowej żaden inwestor nie partycypował w kosztach przebudowy 
infrastruktury sieci, co czyni obecny inwestor. W planach inwestora jest  udział we wspólnych 
przedsięwzięciach  jak chociażby Puchar Świata w Biegach Narciarskich, Tour de Pologne i tym 
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podobne wydarzenia. Toczą się rozmowy z inwestorem o możliwości korzystania przez  wiślańskie 
dzieci z basenu i nauki pływania. Inwestor sygnalizuje  chęć współorganizowania skibusów tak jak to 
ma miejsce w europejskich kurortach. 
Na koniec burmistrz poprosił inwestora o zadbanie o tereny zielone i o przypilnowanie na etapie 
budowy kwestii bezpieczeństwa na drodze. Poinformował, że inwestor zaprasza wszystkich radnych 
po sesji na zwiedzenie inwestycji. 
Na koniec rozmowy inwestor zapewnił, że będzie chcieć intensywnie współpracować z całą 
społecznością, i zawsze jest do dyspozycji. Inwestycja w hotel Cristal to jest ponad  200mln złotych 
które  zostaną w Wiśle i cieszy się, że mogą być w Wiśle. 
Następnie radni wyrazili swoje zdanie  i opinie na temat inwestycji  i zadawali pytania a inwestor 
udzielał odpowiedzi. 
PRZERWA W OBRADACH 5 MINUT 
Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski wznowił obrady XXI Sesji Rady Miasta Wisła, 
powitał Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Cieszynie i poprosił burmistrza o zabranie głosu. 
Burmistrz Tomasz Bujok poinformował, że temat remontu drogi powiatowej ciągnie się od 9ciu lat 
a obecnie jest tematem bardzo trudnym, pochłaniającym wysokie środki finansowe. Podziękował  
powiatowi za trud i za przystąpienie do tak dużej inwestycji. Powiedział, że bardzo się cieszy, że ta 
inwestycja powstaje i oddał głos Pani Dyrektor. 
Pani Dyrektor oznajmiła,  że w 2011 roku podjęto decyzję o remoncie drogi i  omówiła szczegółowo 
etapy powstawania inwestycji oraz poniesione koszty. Poinformowała, że zakończenie inwestycji jest 
możliwe w pierwszej połowie listopada i jest to najdroższa inwestycja w historii powiatu. 
Następnie radni zadawali pytania a burmistrz zapytał czy istnieje szansa na dokończenie remontu 
drogi Czarne w przyszłym roku. Pani dyrektor odpowiedziała, że bardzo by chciała i liczy na 
deklarację wkładu własnego gminy. Burmistrz odparł, że jako jedna z niewielu gmin współfinansuje 
w 50%. ze swojej strony  i zadeklarował kwotę przynajmniej 30% współfinansowania. 
4.  
Wolne wnioski i zapytania 
 
Przewodniczący Rady Miasta poprosił burmistrza o skomentowanie szumu wokół wesołego 
miasteczka oraz o kempingi na ulicy Sosnowej. Burmistrz odparł, że budowę kempingów sprawdzi 
a odnośnie wesołego miasteczka to  stanowisko  było podyktowane tysiącem telefonów, zarzutów 
uwag i pretensji jakoby burmistrz wydał zgodę  na posadowienie tych urządzeń w tamtym miejscu. 
Burmistrz  odparł, że nie musiał wydawać żadnych zgód, gdyż jest to teren prywatny, właściciel 
nie musiał występować do starostwa do wydziału architektury bo nie są to budynki ani budowle.  
Burmistrz stwierdził, że  uniemożliwia to  normalne funkcjonowanie miasta i dlatego  jest 
zdeterminowany uporządkowaniem centrum miasta i w związku z tym  będzie procedować zmianę 
planu zagospodarownia przestrzennego w centrum. 
Radny Tadeusz Pilch zapytał o chodnik na Osiedlu w Malince. Burmistrz oznajmił, że jeżeli chodnik 
będzie stwarzać zagrożenie to będzie trzeba go zamknąć bo obecnie nie ma na  środków na remont 
chodnika. 
Radny Mirosław Wójcik zapytał o trasy rowerowe, na co Burmistrz odpowiedział, że trasa rowerowa 
jest przebudowana od ulicy Wodnej ,następnie  Bulwarem Księżycowym i Słonecznym  w stronę 
Ustronia, zaplanowane są poszerzenia, zmiana nawierzchni na asfaltową, a  projekt ten  uzyskał 
dofinansowanie unijne i jest wspólnie realizowany z Brenną i Ustroniem. Inwestycja jest warta  około 
2mln złotych. Zarząd Dróg Wojewódzkich w Katowicach we własnym zakresie chce zrealizować 
bezkolizyjny przejazd  pod mostem. 
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5. Zamknięcie obrad sesji 
 
Przewodniczący Rady Janusz Podżorski podziękował za udział w sesji i zamknął obrady XXI Sesji 
Rady Miasta Wisła. 
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